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Datum vergadering : 30 maart 2023 
 
Aanwezig in de raadszaal: 
Raadsleden:  
WIJ Lansingerland : Jan Jumelet, Chantal van Weede, Mark Bik, Bianca Boonstra, Abdel Afalah, Jan 

Alsemgeest 
Leefbaar 3B  : Don van Doorn, Jan Pieter Blonk, Leon Erwich, Johan Philippens, Machiel 

Crielaard, Jean Paul Meuldijk 
CDA : Nelleke Bouman, Dave Bergwerff, Frans Ammerlaan, Job Halkes, Charles van 

Harn 
VVD : Matthijs Machielse, Marloes Draak, Ed van Santen, Ivo de Graaf,  
  Christiaan Toussaint 
D66 : Ineke den Heijer, Brecht Weerheijm, Eva Heijblom 
CU : Kees-Willem Markus, Paul Lieverse, Arjen Hofman 
GroenLinks : Marko Ruijtenberg 
PvdA : Petra Verhoef 
VOOR Lansingerland : P. van Olst 
 
Wethouders : Leon Hoek, Simon Fortuyn, Michiel Muis, Titia Cnossen 
 
Voorzitter : Pieter van de Stadt 
Griffier : Eveline Hamelink-van Rens, Lianne van den Houten 
 
Afwezig: 
Leefbaar 3B  : Marjolein Gielis 
CDA : Jan Willem van den Beukel 
 
 

1. Opening en mededelingen 
De voorzitter, om 20.00 uur: Goedenavond leden van de raad, college, griffie, publiek, ambtenaren en 
iedereen die thuis meekijkt. Het is de 30e maart en ik open de vergadering van de gemeenteraad van 
Lansingerland. We hebben een volle agenda, maar al die punten op de agenda worden altijd voor 
besproken in de raadscommissies. In de raadscommissies zijn ze zodanig voor besproken, dat er vanavond 
niet veel meer over te zeggen valt en we conform ons BOB-model overgaan tot de besluitvorming. Bij de 
mededelingen meld ik dat afwezig zijn mevrouw Gielis en de heer Van den Beukel. Wethouder Muis heeft 
het e.e.a. voor u op tafel gezet, een kleine verrassing i.v.m. diftaf-afvalbeleid. Hij zal dit kort 
toelichten.  
 
Wethouder Muis: Voor jullie, of net voor jullie, een mooi GFT-bakje, één van de middelen om ons te 
helpen de doelstellingen van ons allemaal te bereiken: inwoners helpen afval te scheiden. In dit geval 
GFT, etensresten, makkelijker apart te houden. Onze inwoners zijn niet zo verrast als jullie, want ze 
gebruiken het al massaal sinds eind 2022. Je kunt het gratis afhalen en daar wordt dankbaar gebruik van 
gemaakt. We zien dat het totale restafval in januari en februari gemiddeld is afgenomen met 35%. Dan 
vraag je je af: waar blijft dat? Dat blijft bij het PMD en GFT. We hebben t.o.v. vorig jaar per maand ruim 
30% meer PMD opgehaald. De eerste 2 maanden bij elkaar is dat 62.000kg extra PMD. Alleen in februari 
nam het GFT met 33% toe, dat is ruim 92.000 GFT extra wat er wordt ingezameld. Het verdwijnt dus 
allemaal uit het restafval. Allemaal hartelijk gefeliciteerd, heel goed. De communicatie is ook geslaagd, 
iedereen heeft het goed begrepen. Ik daag u uit, als u het nog niet doet, om ook met dit bakje en de 
zakjes aan de slag te gaan. Hartelijk dank namens de inwoners.  
 
De voorzitter: Dan tenslotte nog de mededeling dat wij vanaf vandaag met 9 fracties in deze raad zitten. 
Ik wil de fractie van VOOR Lansingerland van harte welkom heten om vanaf nu in onze raad aan de 
beraadslagingen deel te nemen. Mevrouw Van Olst is u allen zeer wel bekend.  
 

2. Trekken van het lot ter bepaling van het raadslid bij wie een eventuele stemming zal 
beginnen 

De voorzitter: Dat is de heer De Graaf, maar ik heb zomaar de indruk dat het vanavond niet aan de orde 
zal zijn, maar wie weet welke verrassing wij bij de vaststelling van de agenda nog hebben.  
 

3. Vragenhalfuurtje voor raadsleden 
De voorzitter: Er is één vraag aangemeld. Daar gaan we naartoe, maar niet voordat ik het voorzitterschap 
heb overgedragen aan de heer Blonk, omdat het mijn eigen portefeuille betreft. Ik geef het woord over. 
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De heer voorzitter, de heer Blonk: De heer Halkes heeft een vraag ingediend.  
 
De heer Halkes, CDA: In korte tijd is onze gemeente opgeschrikt door een tweetal overvallen op 
ondernemers. In februari was de benzinepomp aan de Wilgenlaan het slachtoffer en gisteren de AH aan 
de Rozenoord in Berkel en Rodenrijs. Gelukkig zijn er bij beide overvallen geen gewonden gevallen. Het 
CDA is bezorgd over deze 2 overvallen in korte tijd en heeft daarom de volgende vragen aan het college. 
Hoe kijkt het college aan tegen deze twee overvallen in een maand tijd? Hoe staat het met het 
onderzoek naar de overval op de benzinepomp aan de Wilgenlaan van 21 februari 2023? Wat doet het 
college en de gemeente richting de getroffen ondernemers? Worden er extra maatregelen getroffen om 
eventuele toekomstige incidenten te voorkomen? Dank u wel.  
 
Burgemeester Van de Stadt: Het is goed, dat de heer Halkes aandacht besteedt aan dit thema, maar ik 
wil er ook op wijzen, dat we voorzichtig moeten zijn dat de zaken, die politiezaken betreffen, in feite 
niet bij de raad liggen. We hebben een nationale politie en de nationale politie legt aan mij geen 
verantwoording af en ik niet aan u, in die zin. Het is wel goed om onderscheid te maken. Er wordt nog 
weleens gekeken naar de burgemeester waar het gaat om veiligheid, maar dat is veiligheid bij ongevallen 
en rampen en niet de criminaliteitsbestrijding. Wel kijk ik natuurlijk als burgemeester, en als 
burgervader, als er twee overvallen redelijk kort na elkaar plaats vinden daar met enige schrik naar en 
bezorgdheid, want het treft mensen en het leed dat daar aangericht wordt, mensen liggen er echt 
wakker van, om het zacht te zeggen. We mogen blij zijn, dat het niet erger is dan een overval, dat er 
geen slachtoffers zijn gevallen, in fysieke zin, maar het maakt een grote indruk op de mensen die het 
betreft. Als er twee achter elkaar zijn, dan kijk ook ik met de politie: is er een verband en dat soort 
zaken. Het is niet anders dan bij de 2 branden, die we recent vlak na elkaar hebben gehad. Dan denk je 
even: hé, waarom zo dicht bij elkaar? Tot nu toe is vanuit de politie het signaal: het zijn twee losse 
incidenten. Ik heb ook geen aanwijzing dat er iets in het veiligheidsbeeld van Lansingerland verandert, 
dus we moeten het als incidenten blijven zien, ernstig genoeg per geval. Het onderzoek. Daar legt de 
politie naar mij geen verantwoording af en geeft er geen informatie over. Ik heb het uiteraard even 
nagevraagd vanmiddag, of er wat bekend is, maar dan zegt de politie ook tegen mij: dat weten we niet, 
moeten we ook even navragen. Het standaard antwoord als ik iets vraag: het onderzoek loopt. Over de 
inhoud van het onderzoek doen ze mij geen mededelingen en kan ik en zou ik ook niet aan u 
mededelingen doen in het belang van dat onderzoek. Wat doen wij als gemeente en college richting de 
getroffen ondernemers? Als u hem zo vraagt, de rol van de gemeente of het college, in de basis is het 
antwoord dan: niets. Dat klinkt wat cru, maar de basis is: dit betreft de landelijke overheid, het is de 
verantwoordelijkheid van de landelijke overheid jegens de veiligheid van onze inwoners, onze bedrijven. 
Wat is het protocol bij optreden van de politie? Of het nou gaat om een overval, waar de politie op 
afkomt, maar 17 maart was er een arrestatie in Bleiswijk, wat grote indruk op de buurt gemaakt heeft, 
dan is het de politie die de afhandeling daarvan op zich neemt. Dat doet de wijkagent doorgaans, die de 
nazorg verricht. Hij kijkt of er Slachtofferhulp nodig is. Ik kijk altijd even of dat goed gebeurt. In 
Bleiswijk kreeg ik het signaal dat dat niet zo was, dan attendeer ik de politie, Slachtofferhulp heeft 
primair die rol. Als er bredere zorg nodig is, ligt dat ook bij Slachtofferhulp, zij vragen echt wel door. Ze 
komen ook bij mij op de lijn als zij denken dat er voor de gemeente of voor de burgemeester een rol is. 
We hebben het eerder gedaan bij die poging tot aanslag op een auto, toen hebben we een 
buurtbijeenkomst georganiseerd. Dus dat kan. Voor mij persoonlijk is er altijd een rol, ook daar is een 
standaard afspraak met de politie mee. Er wordt altijd gevraagd door de wijkagent in dat contact, nooit 
direct want dan zit de schrik erin, maar een dag of 2 dagen later, of er prijs wordt gesteld op een 
bezoekje van de burgemeester. Daar wordt soms op in gegaan, maar soms ook niet. Maar dat is de 
standaardvraag die ze moeten stellen. Uiteraard, als ik contact heb met ze vraag ik daar ook naar, of dat 
gevraagd wordt. Dat is de basis, want ik heb wel als burgervader altijd een rol, maar dat is geen formele 
rol van de gemeente. Extra maatregelen om toekomstige incidenten te voorkomen. Ook weer: niet vanuit 
de gemeente. Beveiliging van panden en ondernemingen is voor de ondernemer zelf. Het gaat er ook om 
hoe je je pand inricht, of de sloten op deuren op orde zijn enzovoorts. Kan je de boel goed overzien, zijn 
er camera’s geplaatst. Dat ligt aan de ondernemer zelf. Uiteraard, de rijksoverheid, de politie, om onze 
gemeente veilig te houden. Maken wij ons daar soms zorgen over? Ja, dat weet u ook van mij. Ik zou 
graag een gemeentepolitie willen hebben, maar de landelijke politie is gewoon onderbemenst in onze 
gemeente en overbelast en dat baart veel zorgen. Maar extra maatregelen op dit moment, als het 2 
incidenten betreft, dat lijkt mij niet nodig. Mocht er een trend zijn, ja, dan zullen we natuurlijk extra 
maatregelen nemen. Dat is de basis van de rol die wij hebben.  
 
De heer Halkes, CDA: Een kleine aanvullende vraag. Veiligheidsadvies aan bedrijven, niet ieder bedrijf 
heeft een budget om goed te kunnen beveiligen. Is er vanuit de gemeente iets beschikbaar om dat te 
ondersteunen of te helpen?  
 
Burgemeester Van de Stadt: Niet formeel, maar wel informeel. We zijn heel actief op ondermijnende 
criminaliteit. Dat is wat anders, dat is geen bestrijding gericht op criminaliteitsbestrijding, want dat is 
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niet mijn bevoegdheid. Dat is om ervoor te zorgen dat de onderwereld niet de bovenwereld aantast, dat 
richt zich op bestuurlijke maatregelen, om die bovenwereld te beschermen. Dan moet u denken aan: 
controleren wat er in een pand gebeurt, wat er in een pand mag gebeuren. In die zin is het voor ons 
eigenlijk niet anders, of je in een woning een wietplantage of tomatenkwekerij vestigt, het mag beide 
niet. Voor de politie zit er wel een verschil tussen, want voor de politie is het één strafbaar en het ander 
niet. Daar zit het verschil. We zijn heel actief, zoals u weet, met onze BOA’s en het team ondermijning 
op onze bedrijventerreinen. Natuurlijk kijken wij, letten wij op en geven we BOA’s tips. Maar formeel 
langs gaan, actief informeren, zoals we eigenlijk met de wijkbrandweerman doen op het gebied van 
brandbestrijding, nee, daar hebben we geen budget, geen capaciteit voor, maar ook geen rol in. Voor de 
politie zou gelden, ik zou heel graag zoiets doen, in mijn beeld is de wijkagent daar geschikt voor, maar 
in de invulling zoals het rijk die geeft is het iemand die van opdracht naar opdracht rijdt en er ook geen 
tijd voor heeft, helaas.  
 
De voorzitter: Dan zijn we met deze woorden van de burgemeester aan het eind van het 
vragenhalfuurtje. Ik maak weer plaats voor de voorzitter.  
 
De voorzitter, burgemeester Van de Stadt: Met dank aan de heer Blonk, voor zijn voortreffelijke 
voorzitterschap. Altijd fijn, als je de hamer uit handen geeft, dat je weet dat die in betrouwbare handen 
landt.  
 

4. Spreekrecht voor niet-raadsleden 
De voorzitter: Er is niemand die zich aangemeld heeft, maar gezien de agenda is dat niet zo vreemd.  
 

5. Vaststelling van de agenda 
De voorzitter: Op de agenda treft u louter hamerstukken, dus ik vraag in feite of dat zo kan blijven. Ik 
zie geen reactie, dus de agenda stellen we zo vast, zoals die voor u ligt.  
 

6. Vaststelling verslag vorige vergadering d.d. 23 februari 2023 
De voorzitter: Er zijn geen opmerkingen binnen gekomen. Dan stellen we het verslag vast.  
 

7. Lijst ingekomen stukken en overzichten afhandeling toezeggingen en moties 
Mevrouw Draak, VVD: Ik heb een vraag namens de VVD-fractie over de toezeggingenlijst. We moeten 
even een klein stukje terug in de tijd, het gaat om toezegging 2020-077. Het gaat over het 
uitvoeringsplan schuldhulpverlening. In de toezegging, die staat vermeld, staat dat in het uitvoeringsplan 
schuldhulpverlening we een duidelijke gegevensmatrix en dashboard gaan opnemen, waar actuele 
sturingsinformatie uit gehaald wordt. Na besluitvorming door het college in maart/april 2023 sturen we 
het uitvoeringsplan ter informatie aan de raad. Daarna geven we een toelichting op het plan tijdens een 
beeldvormende avond. Maart/april lijkt mij aangebroken, dus ik vroeg me af hoe het ermee staat.  
 
De heer Blonk, L3B: Ik heb een vraag over de lijst ingekomen stukken, een ander onderwerp.  
 
De voorzitter: Mevrouw Draak, ik kan u namens de wethouder zeggen, dat inderdaad het stuk was 
toegezegd voor april, maar dat een aantal andere zaken, wettelijke taken, maar vooral ook de 
energietoeslag tijd hebben gekost bij de afdeling. Daarom wordt het nu verwacht eind mei / begin juni. 
Dat is het feitelijke antwoord op dit punt. Mocht u daar bezwaar tegen hebben, dan is dat iets om te 
bespreken met de wethouder in de volgende commissie. Voor nu: dat is de status van deze toezegging.  
 
De heer Blonk, L3B: Het gaat over een brief van een inwoner, geen onbekende van ons, een voormalig 
raadslid. Het betreft een verzoek om reflectie over de geschetste situatie rondom omgeving Pastoor 
Verburghweg 12a. Akkoord met deze brief in de categorie C. te plaatsen, ter afdoening aan het college. 
Ons verzoek is om een afschrift van de beantwoording van deze brief naar de raad te sturen.  
 
De voorzitter: Zeker, daar lijkt geen bezwaar tegen. Ik kan u over de status van het antwoord zeggen, 
dat ik die heb terug gestuurd. Ik heb de briefschrijver daarvan verwittigd, omdat ik het antwoord niet 
afdoende vond. We zullen een nieuw antwoord opstellen, daar wordt aan gewerkt. Dan zullen we een 
afschrift aan de raad doen toekomen. Dan stellen wij de lijst ingekomen stukken en de toezeggingenlijst, 
ingekomen stukken voor de raad en moties allemaal hierbij ongewijzigd vast.  
 

8. Bespreekpunten 
 

9. Hamerstukken: 
 

9.a Wijziging functionaris gegevensbescherming gemeenteraad 
9.b Aanpassing reglementen van orde gemeenteraad en commissies Lansingerland 
9.c Beleidskader zonne-energie 
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9.d Aanvraag voor een Rijksbijdrage opsporing conventionele explosieven 
9.e Verlengen looptijd Integraal Veiligheidsbeleid 2019-2022 
9.f Vaststellen verslagen fractiegelden 2022 
9.g Wensen en bedenkingen Stichting Waarborgfonds Veiligheidsregio's 
9.h Benoeming lid welstandscommissie 
9.i Aanbevelingen rapport Rekenkamer Lansingerland Zorg om kosten, onderzoek 
kostenbeheersing Wmo 
9.j Vaststelling bestemmingsplan "Noordeindseweg 340" te Berkel en Rodenrijs 

 
De voorzitter: We zijn aan het eind van deze vergadering, niet voordat ik de stukken heb afgehamerd. 
Mijn hamer is weer eens kwijt, dus dat doen we met een ferme klap. Ik hamer de stukken af.  
 

10. Sluiting 
De voorzitter, om 20.20 uur: Ik sluit de vergadering. Dank u wel.  
 
 
 
 
 

 

Aldus vastgesteld in de openbare raadsvergadering van 20 april 2023, 

 

Griffier, Voorzitter, 

 

 

 

 

 

drs. Eveline Hamelink-van Rens drs. Pieter van de Stadt 

 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Verslag opgesteld door Marianne Jansen, Lothassa Secretarie, met behulp van geluidsopname.  
 


